

Customer Notice 乘客通告

周大福企業及新創建集團成員 Member of Chow Tai Fook Enterprises and NWS Holdings

發佈日: 2016年1月15日 張貼至: 2016年2月29日



C201600122a02 ODII

<u>路線NA21 服務調整</u> Service Adjustment for Route NA21

為配合乘客需求,路線 NA21 機場(地面運輸中心)開出時間將調整如下:

To suit passenger demands, departures of Route NA21 from Airport (Ground Transportation Centre) will be adjusted as follows:

每日 Daily 00:50 01:25 02:15

生效日: 2016年1月23日(星期六)頭班車開始

Effective from first departure on Saturday, 23 January 2016

因應農曆年假之客量需求,於 2016 年 1 月 23 日至 2 月 29 日,每日加開 02:50 班次。 To cope with passenger demands during Lunar New Year holidays, <u>an additional</u> departure at 02:50 will be operated daily on 23 January until 29 February 2016.

路線備註 Route remark:

- 1. 機場員工登車時向車長出示並使用個人持有之「機場員工個人八達通咭」可以優惠車資 \$29.0 乘搭本路線。於 2016 年 1 月 23 日至 2016 年 7 月 22 日期間,機場員工可繼續以 特別優惠車資\$25.0 乘搭本路線。
 - Eligible airport staff boarding this route can enjoy concession fare of \$29.0 by presenting and using his/her vaild "Airport Staff Personalized Octopus Card". A special fare of \$25.0 is offered to eligible airport staff during a promotional period from 23 January 2016 to 22 July 2016.
- 2. 「城巴機場快線」預售來回車票、「城巴機場快線」即日來回優惠及巴士轉乘計劃<u>不適</u> 用於本路線。

Cityflyer Pre-paid Return ticket, Cityflyer Same Day Return discount and Bus-Bus Interchange <u>do</u> <u>not apply</u> to this route.

敬請留意。Thank you for your attention.

營運貳部 啟

Operations Department Two LSK/cf

